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Tisztelt Elnök Úr! 

Az Alaptörvény 7. cikk (1)-(2) bekezdése, valamint az Országgyűlésről szóló 2012. évi XXXVI. 
törvény 42. § (8) bekezdése alapján írásbeli választ igénylő kérdést kívánok benyújtani 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címzettje: Dr. Kásler Miklós, emberi erőforrások minisztere 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címe: "Mi okozhatta a matekérettségi körüli anomáliákat?" 

Tisztelt Miniszter Úr!

A keddi matematika érettségi után tömegesen jelezték, hogy az írásbeli nehézsége meghaladja a
középszintet.  Az  igazságtalanság  érzetének  mértékét  mutatja  az  is,  hogy  petíciót  is  indítottak,
amelyet egy nap alatt több mint 30 ezren írtak alá.

A fiatalok érdekképviselete mindig is a Jobbik egyik legfontosabb feladatának tartottuk, ezért nem
mehetünk el szó nélkül amellett a felháborodás mellett, ami az idei érettségit övezi. Már csak azért
sem, mert az elmúlt években nem volt tapasztalható hasonló méretű felháborodás egyik érettségi
vizsga esetén sem.

Kiemelném, hogy egyelőre nem osztom egyik álláspontot sem, tehát nem állítom, hogy valóban
objektív  problémák  lettek  volna  az  érettségivel.  Azonban  mégiscsak  sok  tízezer  fiatal  jövőjét
befolyásoló kérdésről van szó.

Fontos  lenne  ezért  néhány  kérdés  tisztázása  és  amennyiben  szükséges,  akkor  további  lépések
megtétele. Éppen ezért országgyűlési képviselőként az alábbi kérdésekkel fordulok Önhöz:

1. Igaz-e, hogy középszintnél nehezebb feladatok kerültek a matematika érettségi feladatai közé?
Olyan  típusúak,  amelyek  nem  voltak  részei  a  középszintű  érettségi  felkészítő  anyagának?
2. Amennyiben az idei középszintű matematika érettségi átlageredménye érezhetően gyengébb lesz
az elmúlt évek átlagánál, ezzel bizonyítva, hogy idén nehezebb volt az érettségi, abban az esetben
várható-e lépés a vizsgát lebonyolító Oktatási Hivataltól?

Az érintett fiatalok nevében is várom a részletes és érdemi válaszát!


